

CNN News Highlights — Video Games

1) air traffic controllers	2) Federal Aviation Administration	3) fill the gap	4) gamers	5) nationwide shortage	6) turns out
-----------------------------------	---	------------------------	------------------	-------------------------------	---------------------

What do _____ and video game controllers have in common? _____ quite a bit. The _____ is facing a _____ of air traffic controllers, and they're looking to _____ to help _____.

1) campaign	2) level up	3) multitasking skills	4) quick decision making	5) spatial awareness	6) stay focused
--------------------	--------------------	-------------------------------	---------------------------------	-----------------------------	------------------------

R. Alexandra Scores has more on the _____ aimed at those with _____, _____, and _____ to help them _____ their careers. Hi, Alexandra. Hi, Coy. Just like air traffic controllers, the DOT says video gamers think quickly and _____.

1) hiring push	2) in the pipeline	3) keep the skies safe	4) ongoing shortage	5) trainees	6) traits
-----------------------	---------------------------	-------------------------------	----------------------------	--------------------	------------------

The kind of _____ an air traffic controller needs to _____. This _____ comes after several situations have left air traffic control with an _____ that has lasted for years. Currently, the FAA says it has 11,000 controllers working and 4,000 _____.

1) government shutdown	2) encouraged to level up their career	3) hiring window	4) instability	5) pandemic	6) profession
-------------------------------	---	-------------------------	-----------------------	--------------------	----------------------

But after the _____ several years ago, last year's _____, and other factors, many controllers choose to leave the _____ altogether during times of _____. For now, gamers are _____, as the campaign says, and begin applying on April 17th. After 8,000 applications are received by the FAA, the _____ will close.

1) decades-old	2) facilities	3) floppy discs	4) fulfilled	5) potential candidates	6) still used in
-----------------------	----------------------	------------------------	---------------------	--------------------------------	-------------------------

Training will start after _____ have _____ all the requirements needed. Since the push began for more people, the DOT has hired 2,400 new controllers. This all comes as the FAA is trying to replace the _____ air traffic control system, where _____ and paper strips are _____ today.

Translation

飛航管制員和電玩遊戲手把有什麼共同點？事實證明，兩者的關聯還真不少。美國聯邦航空總署（FAA）正隨面臨全國性的飛航管制員短缺，而他們正將目光投向「電玩玩家」來填補這一職缺。

記者 Alexandra Scores 帶來了更多關於這項招募活動的報導。該計畫旨在吸引具備快速決策、空間感知和多工處理能力的人才，幫助他們提升職涯等級（Level Up）。你好，Alexandra。你好，Coy。就像飛航管制員一樣，美國運輸部（DOT）表示，電玩玩家反應敏捷且注意力集中。

這些特質正是飛航管制員確保領空安全所必備的。這次的招募熱潮源於幾次事件，導致飛航管制體系多年來一直處於人力短缺的狀態。目前，FAA 表示已有 11,000 名管制員在職，另有 4,000 名受訓學員正在培訓中（in the pipeline）。

但在幾年前的疫情、去年的政府關門以及其他因素影響下，許多管制員選擇在局勢不穩定的時期徹底離開這個行業。目前，正如招募標語所說，玩家們被鼓勵去「提升職涯等級」，並於 4 月 17 日開始申請。一旦 FAA 收到 8,000 份申請，招募窗口就會關閉。

在潛在候選人完成所有必要要求後，培訓就會開始。自招募活動展開以來，運輸部已經聘用了 2,400 名新任管制員。與此同時，FAA 也正致力於更換已有數十年歷史的飛航管制系統，因為直到今天，部分設施竟然還在使用磁碟片和紙條。



You can view this activity online here:

<https://linguadox.com/cnn-news-highlights-video-games/>

Answers

1) air traffic controllers	2) Federal Aviation Administration	3) fill the gap	4) gamers	5) nationwide shortage	6) turns out
----------------------------	------------------------------------	-----------------	-----------	------------------------	--------------

What do 1) air traffic controllers and video game controllers have in common? 6) turns out quite a bit. The 2) Federal Aviation Administration is facing a 5) nationwide shortage of air traffic controllers, and they're looking to 4) gamers to help 3) fill the gap.

1) campaign	2) level up	3) multitasking skills	4) quick decision making	5) spatial awareness	6) stay focused
-------------	-------------	------------------------	--------------------------	----------------------	-----------------

R. Alexandra Scores has more on the 1) campaign aimed at those with 4) quick decision making, 5) spatial awareness, and 3) multitasking skills to help them 2) level up their careers. Hi, Alexandra. Hi, Coy. Just like air traffic controllers, the DOT says video gamers think quickly and 6) stay focused.

1) hiring push	2) in the pipeline	3) keep the skies safe	4) ongoing shortage	5) trainees	6) traits
----------------	--------------------	------------------------	---------------------	-------------	-----------

The kind of 6) traits an air traffic controller needs to 3) keep the skies safe. This 1) hiring push comes after several situations have left air traffic control with an 4) ongoing shortage that has lasted for years. Currently, the FAA says it has 11,000 controllers working and 4,000 5) trainees 2) in the pipeline.

1) government shutdown	2) encouraged to level up their career	3) hiring window	4) instability	5) pandemic	6) profession
------------------------	--	------------------	----------------	-------------	---------------

But after the 5) pandemic several years ago, last year's 1) government shutdown, and other factors, many controllers choose to leave the 6) profession altogether during times of 4) instability. For now, gamers are 2) encouraged to level up their career, as the campaign says, and begin applying on April 17th. After 8,000 applications are received by the FAA, the 3) hiring window will close.

1) decades-old	2) facilities	3) floppy discs	4) fulfilled	5) potential candidates	6) still used in
----------------	---------------	-----------------	--------------	-------------------------	------------------

Training will start after 5) potential candidates have 4) fulfilled all the requirements needed. Since the push began for more people, the DOT has hired 2,400 new controllers. This all comes as the FAA is trying to replace the 1) decades-old air traffic control system, where 3) floppy discs and paper strips are 6) still used in 2) facilities today.